
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 2 november 2023 om 19u30 

Videoconferentie 

 
Aanwezig :  
 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger),  Voorzitter  

Ann Depoorter 

• Kris Fels 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger) 

  Pascal Henry 

• Pierre Thomas 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 

 
1. Update BNXT 
 

Dhr. Van de Keere vervoegt de vergadering. Hij brengt verslag van de afgelopen AV van BNXT en 
geeft toelichting  

 
2. Competitie 
 

• Licenties  :  

Communicatie clubs van de high level screening : Dhr. Garaleas geeft feedback over 

zijn gesprek met Dhr. Van Steenbergen. Hij zal eerstdaags een voorstel doen van wat 

een individuele brief zou kunnen bevatten voor een club obv zijn bevindingen per 

club. In geval van vaststelling van gebreken, zullen aanbevelingen worden 

geformuleerd en zal de aandacht worden gevestigd op het feit dat bij gebrek aan 

aanpassingen dit gevolgen kan hebben voor het dossier 2024-2025. Dit voorbeeld zal 

aan het BO worden overgemaakt om verder te beslissen ivm de werkwijze. Dhr. 

Henry vraagt aandacht voor de formulering van de brief.  

 

o Licentiecommissie : Dhr. Van Lantschoot maakt melding van contact met Dhr. Renier, 

lid van de licentiecommissie van BNXT, aan dewelke advies werd gevraagd rond de 

werking en samenstelling van de licentiecommissie van BB. De ideeën hieromtrent 

worden besproken. Er zal een meeting worden belegd met Dhr. Renier om deze 

verder te bespreken.  

 

• Licentiereglement en competitieboek: vastleggen tijdslijn 

Dhr. Van Lantschoot stelt dat aanpassingen nodig zijn aan het licentiereglement. Er wordt input 

verwacht van BVL en AWBB over het licentiereglement tegen 23/11 en over het competitieboek 

tegen 15/12.   

 

 

 

 



 

3. Arbitrage 

 

Het BO bespreekt de presentatie van het NDR op vorige vergadering. Er wordt afgesproken om 

het NDR te vragen een vergadering te beleggen met de vertegenwoordigers van de clubs en die 

van de scheidsrechters. Vanuit het BO zullen Dhrn. Fels en Delchef deelnemen.   

 

Daarnaast wordt het NDR gevraagd contact op te nemen met het platform van TDM1 clubs waar 

ook een globale toelichting gegeven kan worden.   

 

4. Juridisch 

• Dossier El Hayouni : Dhr. Van Lantschoot licht de verdere afhandeling toe 

 

• Dossier Comblain : het BO overlegt over het standpunt dat aan de Rechterlijke Raad zal 

overgemaakt worden. Het bevestigt het standpunt zoals ingenomen op de vergadering van 

15/3/2023. 

 

• Update dossier 3x3 : Dhr. Van Lantschoot geeft een stand van zaken    

 
5. BNT 

• Balans Belgian Lions 2022 

Dhr. Delchef verwijst naar de tijdig ingediende nota en geeft de nodige toelichting.  

BVL zal dit aandachtig lezen en reactie formuleren. Dhr. Fels stelt dat hij graag Dhr. Obsomer 

had willen zien deelnemen aan het BO hierover. Dhr. Delchef vindt dit niet nodig, aangezien 

alle informatie die werd gewenst is opgenomen in de nota en een oplossing werd gevonden 

over de verdeling van de kosten, de nodige uitleg is gegeven bij de werking van het 

management van de Lions en dat de werking werd aangepast. Dhr. Thomas geeft verder 

toelichting bij de aanpassingen en de opvolging.  Dhr. Henry wil graag dat dit aspect niet 

afzonderlijk wordt besproken maar deel uitmaakt van een ruimer debat.  

 

• Financiële opvolging boekjaar 2023  : Het BO verwacht na 22/11 een rapportering over de 

eerste 3 kwartalen van 2023. Dhr Thomas meldt dat dit snel opgeleverd kan worden, hij 

wacht nog op enkele reacties van Dhr. Umans.  Een ontwerpbudget 2024 wordt in december 

verwacht.  

 

• Overeenkomst WOQT  : Dhr. Van Lantschoot geeft duiding bij de overeenkomst. Dhr. Delchef 

formuleert een suggestie ivm de verdeling van eventuele winst. BVL zal dit bekijken en erop 

terugkomen.  

 

6. Allerlei 

• Problemen website :  

De problemen met de website houden aan. Er wordt gevraagd om te bekijken met een volledig 

nieuwe site te starten. Dhr. Thomas is reeds in gesprek met Dhr. Van Bockxstaele om de 2 

systemen te vergelijken. Een gezamenlijke onderliggende architectuur met eigen inhoudelijke en 

visuele invulling zou een efficiënte oplossing zijn.  

Dhr. Delchef stelt dat een nieuwe site voor BB op budget van BB moet komen en niet van de 

BNTs.  

Dhr. Fels vraagt om Dhr. Mark Bogaert te betrekken bij een nieuwe opzet.  

 



• 100 jaar basketbal – kerngroep en next steps 

In 2027 bestaat basketbal 100j in België. Dhr. Van Lantschoot overloopt enkele voorstellen voor de 

opstart van een project, met een comité samengesteld uit  journalisten, personen uit de federatie 

van heden en verleden en professoren sportgeschiedenis. De betreffende mensen zullen 

gecontacteerd worden om het project op te starten.  

• Communicatie EK BNT JEUGD : statistieken AWBB 

Dhr. Delchef verwijst naar een document met de statistieken van de facebook-pagina van AWBB 

ivm de BNT Jeugd. Hij vraagt om de verslaggeving hierrond op nationaal niveau te doen en dit in 

beide talen.  

 

• E-basket : er wordt verwezen naar de recente deelname van de e-Lions aan het eFIBA 

kampioenschap , waarvoor Dhr. Delchef meer publiciteit vraagt op niveau van Basketball 

Belgium.  

 
Volgende vergadering :  27/11/23  om 20u  via Zoom   
 
 

 

Basisversie : NL 

 

 

 

Jan Van Lantschoot      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


